
     Johtokunta  16/2022 muistio 
Suomen Islanninhevosyhdistys ry:n johtokunnan kokous 
 
Aika  15.11.2022 klo 20.00 
Paikka  Meet 
Läsnä  Silvia Ufer (SU, puheenjohtaja), Liina Kuusela (LK, varapuheenjohtaja), Pia Ralli (sihteeri), Johanna 

Korpi (JK, jalostusvaliokunta), Hanna Leppänen (HL, jäsensihteeri), Maija Kipinoinen (MK, 
rahastonhoitaja), Tarja Nordman (TN, varajäsen), Anniina Kanerva Ahonala (AKA, varajäsen), Johanna 
Niemi (JN, jäsen), Sini Mätäsniemi (SM, nuorisovaliokunta), Saara Suutarla (SS, pr-valiokunta), Julia 
Wejberg (JW, urheiluvaliokunta), Kati Susi (KS, varajäsen), Mari Väyrynen-Kunnas (MVK, 
koulutusvaliokunta) 

Poissa   
ASIAT 
1§ Kokouksen avaus  

• SU avasi kokouksen klo 20.01 
2§ Läsnäolijat ja päätösvaltaisuus 

• todettiin kokouksen läsnäolijat ja kokous päätösvaltaiseksi 
3§ Esityslistan hyväksyminen 

• hyväksyttiin sihteerin laatima esityslista 
4§ Edellisen kokouksen pöytäkirja 

• kokouksen 15/2022, 16/2022 pöytäkirjat hyväksytään seuraavassa kokouksessa 

5§ Talousasiat 
5.1. Taloustilanne 

• Päätili  € 

• Baanatili  € 
               5.2. PM talousasiat 

• budjettitoteuman tilanne, ei valmis, mutta tulos positiivinen 
                5.4. SRL tuki 2021 

• ei ole tuloutunut puuttuva 3 000 €. Tästä tiedustelu ma 21.11. kokouksessa.  
6§ SIHY 40 v 

• 40-v Gaala 19.11. klo 18, ohjelma 18.30–21.30.  

• kunniamaininnat: 
o Vuosikymmenen uroteko lajin edistämiseksi 

Saaja: 
Koulutusvaliokunta 
Perustelut: 
- yli 10 v rakennettu ja suunniteltu yhteistyö oppilaitosten kanssa, jonka tuloksena askellajiratsastus 
ja sen ohjaaminen on nyt osa suomalaista koulutusjärjestelmää. Tämä teko on viime vuosien suurin 
merkitykseltään niin rodun, lajin kuin yhdistyksenkin tunnettuuden lisäämiseksi. Taustatyönä kv on 
kehittänyt lisenssikurssit, jotka nyt ovat myös osa tätä koulutuspolkua ja tarjonneet niin harrastajille 
kuin kilpailijoille mahdollisuuden lisätä omaa osaamista rodustamme. Lisenssikurssit ovat myös 
tuoneet yhdistykselle todella runsaasti tuloja, joinain vuonna ollut lähes ainoa tulonlähde 
jäsentulojen lisäksi.  
- oppilaitoskoulutuksen kehitystyön varrella tuli myös idea kurssimuotoisesta FEIF-
ohjaajakoulutuksesta ja sekin toteutui kv:n voimin tänä vuonna ensimmäisen kerran ja jatkuu myös 
tulevaisuudessa. Tämän koulutuspolun merkitys on lajillemme todella merkittävä valmistaen uusia 
ammattilaisia ohjaamaan askellajiratsastusta. Tämäkin koulutus on tuonut ja tuo yhdistykselle tuloja 
toiminnan jatkuvuuden pohjaksi. 

o ratsukot, jotka ovat edustaneet SIHY:n tapahtumissa vuonna 2022, nimet luetaan ja palkinnoksi 40 v 
juhlaruusuke 

o PR-valiokunnan palkittava 
o Jalostus palkittava Minna Toivonen 

7§ Jalostusvaliokunta 
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• kasvattajapalkinnot Hippokselta maksamatta, mutta ne maksetaan tammapalkkioiden kanssa samassa 
maksatuksessa 

• Astutuskauden 2022 lukuja: tammoja 86 astutettu, 20 oria, joista 2 tammakohtaisella, käytetyin ori 
Vegur. Astutusmäärät laskeneet.  

• jalostusohjesääntöä työstetään edelleen 
8§ Koulutusvaliokunta 

•  
9§ PR-valiokunta  

• 2023 SIHY:n sponsorihankinta, isot sponsorit pakettina lehti, SM, nettisivut, maajoukkue 

• lehti: toimitussihteeri haku ei vielä ole avattu, keskustelu HL ja HK kanssa. 2023 julkaisusuunnitelmasta 

kysytään myös päätoimittajalta.  

• Joulukalenteria ei tule samalla tavalla kuin viime vuonna, mutta jotain aktiivista suunnitteilla someen 

joulun aikaan 

• jäsenmäärä laskussa, jäsenhankintakamppiksien suunnittelua. Yksi idea (KS, PR) Maaseudun 

Tulevaisuuden tilaus jäsenhintaan. Pohdittiin muita mahdollisia uusia jäsenetuja. Idea, että jos 

valiokunnat saa sponsoreita, niin 10 % provisio menisi valiokunnalle.  

• Hevoset messut 15.-16.4.2023 keskustelua, että JK voisi lähteä vetämään ja pyritään saada näytös ja 

osasto esim 3 x pöytäpakka e-halliin. PR ja SS myös kiinnostuneita olemaan messutyöryhmässä.  

10§ Nuorisovaliokunta 

• Youth camp 2023 suunnitteilla Ypäjälle ja lisäksi muutamia vierailukohteita. Lehdessä haetaan vetäjää ja 
isosia.  

• junnnuleiri heinä-elokuun vaihteeseen 2023 ja nuorten päiviä 2023 suunnitellaan. Kaikki haut aina myös 
nettisivuille ja jako FB. 

• päätettiin ehdottaa Sirpa Brumpton ehdokkaaksi FEIF Youth Commitee. 
11§ Urheiluvaliokunta 

• SM22: raportti, SN tehnyt lähes valmiiksi, SU käy tarkistamassa ja täydennetään vielä 

• Maajoukkueen kuulumiset: 
o mj-johto hakuun, PR tekee hakutekstin hyväksyttäväksi uv:lle 
o mj-rinkiin haku avattu 
o Kertulle myönnetty SRL:n kultamerkki PM-saavutuksista, annetaan syyskokouksessa 

• Liittovalmennus 2 ryhmää (viime vuonna 3) 

• SM23 7.-9.7.2023 
o kilpailuiden johtajan haku avattu 
o Ypäjältä tarjous pyydetty 6.-9.7.2023 
o radan aidoista on selvitystyö menossa, ajankohta kevät 2023 

• Uudet GK-tuomarit: Taru Toikkanen, Sandy Carson, Magnus Jónsson, Tanja Ufer. Taru Toikkanen uv:n 
jäseneksi GK-tuomarien edustajaksi 

• urheiluvaliokunta järjesti avoimen keskustelutilaisuuden la 12.11. klo 16, johon osallistui 30-40 henkilöä. 
Tilaisuus oli todella hyvä ja näitä tullaan järjestämään tulevaisuudessa säännöllisesti. Lisäksi tuli idea, 
että muutkin valiokunnat voisi pitää vastaavia tilaisuuksia.  

12§ Muualla päätetyt asiat 

•  
13§ Yhteistyöjärjestöt 

13.1. FEIF 
13.2. SRL 
- kokous ma 21.11. klo 13-15, SU, PR, MK 
- syyskokous hybridinä su 27.11. klo 11 Taitotalo Valimotie, ilmoittautuminen 24.11. mennessä. SU ainakin 
osallistuu paikan päällä, PR etänä tai paikan päällä, JW ehkä. Jäsentalleilta valtakirjat. Äänestettävät asiat 
katsotaan johtokunnan kanssa FB-ryhmässä.  Liittokokoukset - Suomen Ratsastajainliitto (ratsastus.fi)  
13.3. ESRA 
- Anita Kaakkola valittu varajäseneksi 

https://www.ratsastus.fi/srl/liittokokoukset/
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13.4. NIHC 

 - seuraava kokous Oslossa 2.–4.12., SU osallistuu 
14§ Muut esille tulevat asiat  

14.1. Jäsenistön viestit 
14.2. Syyskokous 

• tarkka paikka, SU selvittää L.P-P. 

• etäosallistuminen, ilmoittautuminen, MK hoitaa ja ottaa ilmoittautumiset 

• esityslistan hyväksyntä, lisätäänkö uv esitys 

• budjetti 2023 käsiteltiin esitysvalmiiksi vuosikokoukselle. Budjetoitiin uutena toiminnan 
kehittämisenä verkkokurssimateriaalien valmistamisen vuoden 2023 aikana.  

• tarjoilut SU, JK tuo kertsejä ja mitä jäljellä näyttelystä jäänyt 

• diplomit valmiina drive, kehykset pitää ostaa, JK tulostaa (tiedostot to 17.11. mennessä sähköpostiin 
pdf.), SU ostaa kehykset 

14.3. Karonkka 

• ajankohta pe-la 6.-7.1.2023 

• katsotaan paikkaa, ehkä mahdollisuus aloittaa jo to 5.1. illalla 
14.4. Vuodenvaihteen tarkistuslista 

• löytyy drivestä 

•  suunnitelmat uusien johtislaisten perehdytykseen 
14.5. SIHY konferenssi 

• ideana koota kaikki SIHY:n toimijat (johtokunta, valiokunnat ja muut avainhenkilöt) yhteen 
viikonlopuksi keskustelemaan SIHY:n toiminnasta, tulevaisuudesta, strategiasta, tavoitteista, visiosta 

• ajankohta 2022 syksy? 
               14.6. SIHY strategia, visio, missio, arvot 

• tämä asia on käynnistetty 2019 alkupohdinnoilla ja tätä tulisi jatkaa. Viime vuonna ajatus oli, että 
tästä tehtäisiin myös jäsenkysely laajasti, että miksi ollaan SIHY:n jäseniä, mitä koetaan tärkeimmäksi 
ja mikä SIHY on nyt ja tulevaisuudessa. 

15§ Ratahanke 

•  
16 § Seuraava kokous 

• SIHY johtokunta ti 20.12.2022 klo 20 Meet 

• asialistalle Driven käyttöönotto kaikille valiokunnille 
17 § Kokouksen päättäminen 

• SU päätti kokouksen klo 22.41 kaikkien asioiden tultua käsitellyiksi 
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